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Styrelsemöte datum 210926 

Närvarande - via Teams 

Tobias Jönberg 
Lars Nilsson 
Pernilla Berglund 
Ulrika Nordenberg 
Helén P Lundborg 
Anna Lundén 
Roland Östberg 
Katarina Torstensson 
 
 
 
8:1 Mötet öppnas  
 
8:2 Katarina Torstensson och Anna Lundén valdes att justera protokollet. 
 
8:3 Dagordningen godkändes. 
 
8:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Kvarstående punkter: Tobias håller på med 

uppdatering av styrelsens befattningsbeskrivningar, ej klart ännu. 
Privatryttarmanualen är nästan klar men tillägg ska göras. Presenteras för 
medlemmarna på höstmötet och dessförinnan för styrelsen. 

 Den övergång av eltrådar i hagarna som hyresgäster i Norra efterfrågade är igång. Det 
sista tar vi in Farmartjänst för att ordna. 

 Ola Sennerhed har kontakt med Alice Letell som önskar vara med i utformningen av 
den nya anläggningen. 

 
8:5 Ekonomisk rapport  
 Pernilla B redogjorde för klubbens ekonomi som ligger i fas. Det är många fakturor på 

väg ut till våra medlemmar. 
 
8:6 Inkomna skrivelser 
 - 
 
8:7 Bidragsansökan 
 Pernilla meddelar att vår ansökan om investeringsbidrag ska vara inskickat till Växjö 

Kommun senast den 1/10. Vi behöver upprätta en prioriteringslista över våra tänkta 
investeringar. Diskussion fördes över dessa och  Pernilla B ordnar listan som mailas ut 
till styrelsen för påsyn.  
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8:8 Personalsituation 
Waseem har sagt upp sin anställning och gör sin sista dag nu i veckan. Vikarie är 
intagen tom 30/11. Tobias har önskemål om att vi vid nyrekrytering till tjänsten ska 
skapa en tydlig profil över vilka kvalifikationer personen ska ha.  
Avstämningssamtal med personalen håller på att bokas in med Ulrika och Tobias från 
styrelsen. Den som önskar kan också ha med Lena från Kommunal vid samtalen. 

   
 
8:9 Corona – åtgärder och situationen just nu 

Alla restiktioner släpper den 29/9. Fortsatt gäller dock att personal testar sig vid 
förkylning eller liknande symptom. Även de lite skärpta städrutiner vi nu har får vara 
kvar framöver.  

 
 
8:10 Rapporter från  
  

• Ridskoleverksamheten – vi har god beläggning på våra ridskolelektioner och 

efterfrågan är stor. Realgymnasiet har haft uppstartsträff.  

• Byggsektionen – arbetsdagen blir den 3/10. Det som finns på to-do-listan är främst 

att rengöra och ställa undan alla tävlingshinder för vintern. Vi ska även kasta 

gamla tält som är trasiga samt röja utanför Norra stallet. De grindar i trä som 

används för tävling ska också vinterförvaras. Alla skyltar som används vid tävling 

ska sorteras och de vi ej använder kan slängas.  

Roland har pratat med Fredrik ang utbildning på röjsåg. Fredrik vill gärna gå en sån 

kurs och Roland tar fram en som kan vara lämplig. 

• Arenan – bygglovet är beviljat och nästa steg är nu markköpet. Vi konstaterade att 

det kommer att behövas mycket folk till framtida projekt i samband med bygget. 

Ulrika N frågade om lagen om offentlig upphandling gäller för oss då vi får lån av 

Kommunen för byggnationen. Lars N meddelade att att den inte gäller för oss då vi 

är en privat aktör.  

• Hemsidan  - IdrottOnline slutar administerar hemsidor i slutet av 2023. Till dess 

måste vi ha en annan lösning. En stor genomgång av alla dokument på hemsidan 

måste göras. Ulrika N,  Helen PL, Roland, Anna och Lars gör detta tillsammans. Lars 

N sammankallande.  
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• Tävlingskommittén / sponsring – Katarina meddelar att funktionärsfesten blev 

väldigt lyckad. TDBs kostnader diskuterades. Hur kan vi minimera dessa? 

Diskussioner fördes. Vi måste ansöka om en- och tvåstjärninga tävlingar för 2022 

senast den 31/10. Katarina meddela även att fler tävlingshinder behövs inför nästa 

säsong. Vi behöver dessutom någon som vill jobba med sponsring i klubben. De är 

ett stort område som bör ligga separat från tävlingssektionen.  

• Kafeteria/trivsel –  

• Ungdomssektionen BUS –  

 
7:11 Övriga frågor – förslag till hyreshöjning för lektionsryttare och privata uppstallningar 

lades fram av verksamhetschef. Diskussion fördes och avslutade med röstning. 
Förslaget antogs av en oenig styrelse.  

  
 Datum för höstmötet diskuterades. Vecka 45 på förslag. Tobias mailar ut förslag på 

dag i den veckan.  
  

 

 
7:12 Mötet avslutas 
 Nästa möte blir den 24/10.  
 

Växjö 210929 

  

    Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………   
Helén P Lundborg   Katarina Torstensson 
 
 
 
    ………………………………………………………. 
    Anna Lundén 
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